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图表作文是同学们尤其是考六级的同学最后冲刺的时候必须

重点备考的作文类型。既然是图表作文，那么第一段的对图

表的描述就对作文的得分有最大的影响。考生应该在第一段

描述图表的过程中，尽量在词汇和句型的运用上使自己的作

文卓尔不群。 我再补充几点： 同学们在选用描述图表变化的

动词、名词，介词词组，形容词和程度副词方面要注意是否

准确到位和形象。 以下一些词汇大家重点揣摩： spiral

upward / the demand for talents (fair ) spiraled upward / climbed

drastically / soar / surge / experience an explosive growth / an

acceleration / swell / manage a modest ( marginal ) gain / on the rise /

on the ascendance / wane / shrink / slump / fall off / 0drop off / take

a dip / take a nose dive / trend (tide ) / sth. continued its upward /

downward trend. / reach the plateau / the bottleneck / sth. level off /

sth. remains steady / stable / unchanged / constant / stay the same /

There was a slight 0drop( fall ) between 2000 / and 2005 / hugely /

sharply / dramatically / drastically / substantially / steeply / incredibly

/ massively / surprisingly / alarmingly / distressingly / slightly /

steadily / gradually / marginally / moderately / gently / reach a ( the )

peak / the highest point / A record number of students / reach the

nadir / reach the bottom / the rock bottom / experience a moderate

fluctuation / swing / 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接

下载。详细请访问 www.100test.com 


